
Zápis ze schůze Unie rodičů  6. 11. 2019 

 

- Finanční situace UR: 

o Na kontě je cca 130.000,- Kč. Na základě usnesení ze školního roku 2018/2019 se 

budou investovat zejména do Přírodního hřiště. Celkový rozpočet projektu je cca 

290.000 Kč, z toho 200.000 Kč bude pokryto z jiných grantů. 

o Proběhla diskuse, kolik financí dát na Přírodní hřiště z prostředků UR. Bylo 

dohodnuto, že bude Přírodní hřiště kofinancováno celou zbylou částkou 90.000 Kč. 

o Maximálně 40.000,- Kč bude věnováno na uhrazení položek ze seznamu potřeb 

vzešlých zejména z podnětu vyučujících, popř. karneval nebo další akce. 

 

- Poptávka ze strany vyučujících: 

o Petr Kasal poslal e-mail všem učitelům s nabídkou, zpočátku byla odezva slabá, ale 

postupně se přidávali další a další učitelé. Obesláni byli zvlášť třídní učitelé a pak další 

ostatní. Někteří vyučující nabídku přehlédli nebo jim nedošla. 

o Nyní se teprve schází požadavky, ne všechny jsou naceněné.  

o Bylo dohodnuto, že se předá informace znovu učitelům, požadavky budou posílány 

Petrovi Kasalovi nejpozději do 17. 11. 

 

Vyučující zatím žádali o: 

• Kytara pro 2. stupeň: je v jednání, že by byla kytara darovaná škole sponzorsky od 

jednoho z rodičů. V tom případě by se z prostředků UR nepořizovala. 

• Stavebnice BOFIN, pomůcky na linoryty a boomwhackers: už ve škole je, a proto je 

nebudeme financovat. 

• Pomůcky na tělocvik: velká tělocvičná nářadí by měl uhradit zřizovatel, tretry a lehké 

míče na odbíjenou pro menší děti bychom mohli podpořit. 

• Bubínky, rolničky a další nástroje: jsou k dispozici pro 1. stupeň, učitelé pro 2. stupeň 

žádají také. Ještě projde debatou ve škole. V případě potřeby je možné podpořit. 

• Technicky zaměřené stavebnice (BOXED iTriangel) + Pomůcky „Robotika“ + sada SAM 

LABS: mohly by být podpořeny. 

• Příspěvek na školní trička, kšiltovky a mikiny: UR by mohla přispět třeba na vytvoření 

šablony v reklamní agentuře, která by tisk oblečení realizovala, ne na vlastní výrobu 

či nákup těchto věcí (předměty osobní spotřeby). 

• Projektový den „Cesta za snem“, edukační přednáška s tematikou hendikepovaných 

lidí: chceme podpořit; diskutováno, proč je to jen pro 1. stupeň, přednáška by mohla 

být pro celou školu, vč. 2. stupně. 

• Preventivní program Divadelty – společnost herců, psychologů, lékařů a dalších 

profesí, kteří používají interaktivní divadlo k prevenci škodlivých jevů; je to program 

pro 1. stupeň: chceme podpořit. 

Diskutováno, že by se mohlo oslovit Město MB, aby tento program zafinancovalo 

z fondu preventivního opatření na rok 2020 (p. Král). Za úkol si to bere zástupce třídy 

Jiří Beránek. 

• Hry a pomůcky pro individuální a skupinovou práci s dětmi v rámci působení školní 

psycholožky: chceme podpořit. 

• Knihy pro „pasování na čtenáře“ na konci 1. třídy: možná to bude pořizovat škola ze 

svého rozpočtu, kdy knihu vyúčtuje jako školní pomůcku. Proběhla diskuse, zda 

pořizovat knihy pro všechny děti, jako podporu čtenářství (např. koupí knih do 



společné knihovny v atriu). Možná by UR mohla věnovat peníze na „odměnu knihou“ 

pro děti, kteří udělali v daném školním roce nějaký mimořádný počin či aktivitu. Bylo 

dohodnuto, že podporovat čtenářskou gramotnost je dobré, ale UR bude ještě 

hledat cesty, jak na to.  

• Po skončení schůze: pomůcky na enviromentální výchovu (určovaci klíče, atlasy, lupy, 

… → na Přírodní hřiště); cca 1500 Kč. 

 

➢ Po dokončení sběru témat bude vyhodnoceno s ohledem na priority a finanční možnosti. 

Bude též zvážena možnost kofinancování ze školních prostředků. Poté finálně 

rozhodneme. Pokud by spěchalo, zvážíme schvalování per-rollam. 

 

- V sobotu 2. 11. 2019 proběhla rodičovská brigáda na stavbě Přírodního hřiště  

o Do organizace rodičovské brigády investoval pan Cindr hodně času, za to mu patří 

velký dík. 

o Velké poděkování patří také všem rodičům, kteří se brigády se zúčastnili.  

o Brigády se zúčastnili i někteří vyučující, což je také UR hodnoceno velmi pozitivně. 

 

Rodičovské kavárny:  

- 21. 11. 2019 od 17:00 Formativní hodnocení  (lektorka doc. Anna Tomková, MUNI, UK); 

dohaduje Vendulka Králová s paní ředitelkou, Lenka Krejcarová vytvoří co nejdříve pozvánku 

(leták), pozvánky budou distribuovány během tripartitních třídních schůzek. 

- Únor 2020 …. Školní jídelna (diskusní fórum zejména o jídelníčku, výživová specialistka), 

přelom března a února; bude probíhat dole v jídelně, za přítomnosti vedoucí školní jídelny a 

vedoucí kuchařky, bude to i s ochutnávkou 

- 3. téma … Děti na síti, mohla by se oslovit organizace Diggidetox 

 

Tvořivá setkání  

- 14. 12. Pečení perníčků (všechny maminky a případně i tatínky zve Katka Brierley, školní 

kuchyňka); akce pro rodiče 

 

Karneval 

- Dohodnuto, že karneval proběhne pod záštitou školní družiny, UR pomůže s organizací 

(Hanka Provazníková) a poskytne finanční částku na občerstvení, materiál, odměny atd. 

- Hanka bude komunikovat s družinou, předá info o termínu a požadavků ŠD. 

- Termín bude v době masopustu. 

 

Stávka učitelů na 5. ZŠ MB: 

- UR vyslechla vyjádření ředitelky, k podpoře stávky se vyjádřila většina učitelů, škola nemá 

odborovou organizaci, o celostátní stávce se dozvěděli relativně pozdě, řešilo se to až po 

podzimních prázdninách, z toho důvodu dala informaci na webové stránky v době, kdy 

dala. 



- Někteří rodiče stávku podpořili, někteří jí kritizovali, přišlo i pár velmi negativních e-

mailů. Ředitelka nabízí rodičům schůzku, kdy mohou o situaci ve školství diskutovat. Tuto 

informaci může šířit i UR. 

- Z diskuse vzešla myšlenka uspořádat „Rodičovskou pivnici či vinárnu“ na téma 

budoucnost školství – hledá se termín; asi spíš po Novém roce; pokud by se měla dít další 

stávka, škola rychle nabídne možnost diskutování tématu. 

 

Požadavek:  

- Petr pošle anonymizovanou statistiku, kolik peněz se vybralo po třídách, nebude to 

distribuováno mezi rodiče. 

 

Příští schůze UR: 

 29. 1. 2020 od 17:00 ve škole 


